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CRS Self-Certification Form (For Individual/ Joint Account) 

共同申報準則自我聲明書（個人/聯名帳戶） 
 

TO/ 致:  KOG Forex Limited 國之匯有限公司 

Unit 3203, 32/F, Excel Centre, 483A Castle Peak Road, Lai Chi Kok, Kowloon, Hong Kong 香港九龍荔枝角青山道483A號卓匯中心32樓3203室 
 

Individual/ Joint Account Information 個人/聯名帳戶資料 

Client Account No.: 
客戶帳戶號碼: 

 

Full Name of Main Applicant: 
主要申請人姓名: 

 

Main Applicant - Date of Birth: 
主要申請人出生日期: 

 

Main Applicant - Place of Birth: 
主要申請人出生地: 

 

Main Applicant’s Address: 
主要申請地址: 

 

Full Name of Joint Applicant: 
聯名申請人姓名: 

 

Joint Applicant - Date of Birth: 
聯名申請人出生日期: 

 

Joint Applicant - Place of Birth: 
聯名申請人出生地: 

 

Joint Applicant’s Address: 
聯名申請人地址: 

 

CRS Self-Certification 共同申報準則自我聲明                                                    

This section allows you to declare your tax residence under the Organization for Economic Co-operation and Development (“OECD”) Common Reporting Standard (“CRS”). 本部份允許您

根據經濟合作與發展組織（“OECD“）共同申報準則（“CRS“）申請您的納稅居住地。 

Are you a tax resident in any jurisdiction(s)? 
您是否擁有任何司法管轄區的稅務居民身份？ 

Main Applicant 
主要申請人 

Joint Applicant 
聯名申請人 

Country 
國家 

Tax Identification Number (Please fill in the table below) 
納稅人識別號碼 (請填寫下表) 

 Hong Kong 香港   

 Mainland China 中國大陸   

 Other 其他 

(Main Applicant 主要申請人) ＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ 

 
(Joint Applicant 聯名申請人) ＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ 

  

If a TIN is unavailable, please indicate the appropriate reason.若無法提供稅務識別號碼，請說明原因。 

 
＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ 

Note: KOG is unable to provide advice about your company’s tax residency. If you have any questions, please consult your company’s tax adviser or domestic tax authority. 
註：KOG 未能提供有關您的納稅居住地的意見。如有任何疑問，請與您的稅務顧問或當地稅務機構聯絡。 
 

Declaration by Client 客戶聲明                                                    

To:  KOG Forex Limited (“KOG”) 
致：國之匯有限公司（“KOG“） 

 
I/We understand that the information supplied by me/us is covered by the Client Agreement governing the relationship with KOG setting out how KOG may use and share the information supplied by 

me/us. 本人/吾等明白 KOG 可根據客戶協議使用本人/吾等提供的資料。 

I/We acknowledge that the information contained in this form and information regarding the Customer and any Reporting Account(s) may be provided to the tax authorities of the country/ jurisdiction 
in which this account is maintained and exchanged with tax authorities of another country/jurisdictions in which the Customer may be tax resident pursuant to intergovernmental agreements to exchange 
financial account information. 本人/吾等確認向開設本帳戶的國家/司法管轄區的稅務機關匯報此表上的資料和有關客戶和任何要被匯報的帳戶資料，以及與客戶可能為稅務居民的國家/司

法管轄區，而該國家/司法管轄區已簽訂交換財務帳戶資料協議。 

I/We declare that all statements made in this declaration are, to the best of my knowledge and belief, true, correct and complete. 本人/吾等聲明，以本人/吾等所知，在此表上所提供的一切資

料均屬真實、正確及完整。 

  I/We undertake to advise KOG within 30 days of any change in circumstances which affects the tax residency status of the individual identified in this form or causes the information contained herein 
to become incorrect and incomplete, and to provide KOG with a suitably updated CRS Self-Certification Form within up to 30 days of such change in circumstances. 本人/吾等承諾，在有任何有關更

改納稅居住地資料或任何可導致此表所提供的資料失實的情況變動發生後 30 天內通知 KOG，並提供最新的共同申報準則自我聲明書。 

 

Applicant Signature(s) 申請人簽署  
Signature of Main Applicant: 
主要申請人簽署: 

 

Signature of Joint Applicant: 
聯名申請人簽署: 

Name of Main Applicant:  
主要申請人姓名:  

Name of Joint Applicant:  
聯名申請人姓名:  

Date  
日期:  

Date  
日期:  

 


